
PROTOKOŁ Nr 18/2007 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

z dnia 19 października 2007 roku 
 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 a/ pięciu członków komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki – wszyscy obecni 
b/ Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy 
c/ Marek Malinowski – Skarbnik Gminy 
d/ Monika Żendarska – inspektor 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. przyjęcie porządku obrad 
3. przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
4. opiniowanie uchwał na sesję Rady Gminy w dniu 23.10.2007 r. 
5. sprawy bieżące 

 
Ad 1-3 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych z 
porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty, jednogłośnie przyjęto protokoł z 
poprzedniego posiedzenia Komisji. 
 
Ad 4 
 
opiniowanie projektu uchwały w sprawie: 
a/  wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Słupsku oraz Sądu Rejonowego w 
Słupsku. 
Projekt uchwały był opiniowany na posiedzeniu komisji wspólnych w dniu 
26.09.2007r. 
b/ uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
gminy. 
Projekt uchwały przedstawiła Monika Żendarska.  
Członkowie komisji zwrócili się z pytaniem, czy budynki mieszkalne oświatowe w 
Motarzynie mogą przejść pod budynki komunalne. Sekretarz Gminy wyjaśniła, że 
sala w Budowie może przejść pod zarząd ZGK, budynek szkoły w Budowie zostaje w 
zarządzie szkoły, natomiast w sprawie Sali w Motarzynie proponuje się 
współwłasność dyrektorowi szkoły i ZGK. Brak możliwości przekwalifikowania 
budynków starej szkoły w Motarzynie. 
 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. (5 za) 
 
c/ zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Monika Żendarska.  
Członkowie Komisji uważają, że uchwała jest skonstruowana zgodnie z ustawą o 
ochronie praw lokatorów mieszkających w zasobie gminy i o zmianie Kodeksu 
Cywilnego. 
 

 



Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały ( 5 za). 
 
d/ zmiany uchwały VII/36/2007 RG z dnia 26.04.2007 r. w sprawie nieodp łatnego 
przejęcia NA WŁASNOŚĆ Z ZASOBU Agencji Nieruchomości Rolnych do zasobu 
mienia komunalnego Gminy Dębnica Kaszubska. 
  
Projekt przedstawiła Monika Żendarska. 
Gmina przejmuje działkę nr 38/3 o pow. 0,13 ha na cele związane z lokalnym 
transportem drogowym w miejscowości Mielno od ANR.  
Plan nabywania nieruchomości przedstawiony przez Wójta zaakceptowany 
pozytywnie. 
 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały ( 5 za). 
 
e/ zatwierdzenie taryf cen i stawek op łat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę z 
wodociągów wiejskich i zbiorowe odprowadzanie ścieków do urządzeń 
kanalizacyjnych stanowiących mienie komunalne Gminy Dębnica Kaszubska. 
 
Projekt uchwały opiniowany na posiedzeniu komisji wspólnej w dnu 
26.09.2007r. 
 
f/ zmian w budżecie Gminy na 2007 r. 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy. 
Zwiększenie :  3.000 zł – na pływanie dla dzieci z Urzędu Marszałkowskiego 
                       35.000 z ł – z Urzędu Marszałkowskiego – dofinansowanie na  
                                                utworzenie świetlicy środowiskowej przy GOK. 
Pozostałe to dostosowanie planu dochodów. 
Zmniejszenie:  113.000zł – z działu 700 – mienie komunalne – zmniejszenie planu 
                                             dochodów 
                             18.000 – w odsetkach od podatków. 
 
WYDATKI:   35.000 zł – świetlice środowiskowe 
                      3.000 zł – pływanie 
                      5.000 zł – dla Gimnazjum 
                      3.000 zł – Policja, zamiast 5.000 zł, a 2.000 zł dla Straży Pożarnych 
                     35.464 zł – odsetki od kredytów i pożyczek zaciągniętych ( zwiększenie  
                                        stopy procentowej)  
                      25.000 z ł. – zmiana paragrafów – przeniesienie z § 4300 na § 6050. 
 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały ( 5 za). 
 
Protokołował: Krzysztof Olech                                                                                               Przewodnicząca 
                                                                                                                                        Komisji Kultury, Oświaty, 
                                                                                                                                               Sportu i Turystyki 
 
                                                                                                                                               /-/ Jadwiga Karaś 
 
  

 


